
Zastupitelstvo města Luhačovice 
Z Á P I S 

19. zasedání Zastupitelstva města Luhačovice, 
které se konalo 12.12.2024 

od 15:00 h ve velké zasedací místnosti 
 
 
1. Zahájení a schválení programu 19. schůze zastupitelstva města 
 
Zasedání Zastupitelstva města Luhačovice bylo řádně svoláno starostou města Ing. Marianem 
Ležákem. 
 
Zasedání zahájil starosta města Ing. Marian Ležák za přítomnosti 17 členů Zastupitelstva 
města Luhačovice ve velké zasedací místnosti radnice v 15:05 h.  
Pan starosta přivítal přítomné zastupitele, hosty i občany. Informoval o pořizování zvukového 
záznamu celého zasedání. Prezenční listina je přílohou tohoto zápisu, stejně jako jmenný 
seznam hlasování o jednotlivých usneseních.  
Vyhotovením zápisu pověřil Bc. Veroniku Vavrysovou, ovládáním elektronického hlasovacího 
zařízení Mgr. Dalibora Lišku a ručním zápisem hlasování Kateřinu Ozank.  
 
Ověřovateli zápisu určil Moniku Slovákovou a Tomáše Smejkala.  
 
Proběhlo hlasování o programu jednání: Pro: 16 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 1, program 
zasedání byl schválen.  
 
2. Připomínky k zápisu z 18. zasedání zastupitelstva města 
 
K zápisu z 18. zasedání Zastupitelstva města Luhačovice nebyly vzneseny připomínky.   
 
3. Kontrola plnění usnesení 
 
Usnesení 245/Z18/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice schvaluje Dodatek č. 1 
Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města Luhačovice č. PO 0077/2024 s 
příjemcem dotace TJ SLOVAN Luhačovice, Masarykova 228, 763 26 Luhačovice ve znění 
přílohy č. 7/I. 
 
D. Mejzlík 
Dodatek smlouvy byl podepsán 11.11.2024. 
 
Usnesení 246/Z18/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice schvaluje program 
výběrového řízení na poskytnutí individuálních dotací města Luhačovice pro rok 2025 ve znění 
přílohy č. 8/I. 
 
D. Mejzlík 
Program byl zveřejněn na úřední desce 04.11.2024 i na webových stránkách města. 
 
Usnesení 247/Z18/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice schvaluje poskytnutí 
finančního daru ve výši 400.000 Kč Základní škole Jeseník, příspěvkové organizaci, se sídlem 
Nábřežní 28/413, Jeseník, IČ: 70599921, na vybavení odborné učebny. 
 
D. Mejzlík 
Smlouva byla podepsaná 10.12.2024. 
 
Usnesení 249/Z18/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice neschvaluje prodej pozemku 
parc. č. 2500/3 o celkové výměře cca 125 m2 v k. ú. Luhačovice panu XXXXX. 



 
D. Mejzlík 
Žadatel byl informován dopisem odeslaným dne 08.11.2024. 
 
Usnesení 250/Z18/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice neschvaluje prodej části 
pozemku parc. č. 450/15 o celkové výměře cca 50 m2 v k. ú. Luhačovice manželům XXXXX. 
 
D. Mejzlík 
Žadatel byl informován dopisem odeslaným dne 07.11.2024. 
 
Usnesení 251/Z18/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice schvaluje uzavření Dodatku 
č. 1 ke Smlouvě o budoucí kupní smlouvě a smlouvě o zřízení věcného břemene ze dne 
29.11.2019, předmětem, kterého bude prodloužení termínu uzavření kupní smlouvy a smlouvy 
o zřízení věcného břemene do 30.11.2025. 
 
D. Mejzlík 
Dodatek smlouvy byl podepsán 28.11.2024. 
 
4. Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb ORP Luhačovice 2025-2028 
 
D. Mejzlík 
Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb ORP Luhačovice 2025-2028 je strategickým 
dokumentem, který definuje, jak by měl vypadat sociální systém na území obce s rozšířenou 
působností Luhačovice v následujících letech. Překládaný dokument navazuje na Komunitní 
plán sociálních služeb ORP Luhačovice 2020-2022. Střednědobý plán rozvoje sociálních 
služeb ORP Luhačovice 2025-2028 byl zpracováván v průběhu roku 2024 metodou 
komunitního plánování. Byl projednán v řídící skupině, jsou v něm zapracovány výstupy 
z pracovních skupin a z jednání s obcemi ORP Luhačovice. V oblasti definování nepokrytých 
potřeb navazuje na Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb Zlínského kraje a při 
schvalování rozvojových záměrů sociálních služeb je jedním ze základních požadavků dalšího 
rozvoje služby soulad s tímto strategickým dokumentem. 
 
Usnesení 278/R25/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města 
schválit Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb ORP Luhačovice 2025-2028. 
 
Usnesení 254/Z19/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb ORP Luhačovice 2025-2028. 
Hlasování Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 
 
5. Základní škola Luhačovice – snížení neinvestičního příspěvku a rozpočtová změna č. 

3 
 
Ing. Personová 
Rozpočet Základní školy Luhačovice na rok 2024 bude upraven o nevyčerpanou částku 
rozpočtu na energie ve výši 450 tis. Kč a o tuto částku bude ponížen neinvestiční příspěvek 
organizace. Současně Mgr. Pavel Kurtin žádá o přesun mezi položkami ve výši 60 tis. Kč viz 
příloha č. 5/I. 
  
Usnesení 289/R25/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
snížení neinvestičního příspěvku o 450 tis. Kč příspěvkové organizaci Základní škola 
Luhačovice a doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtovou změnu č. 3 příspěvkové 
organizaci Základní škola Luhačovice ve znění přílohy č. 17/I. 
 



Příloha č. 5/I – Rozpočtová změna (není součástí textu) 
 
Usnesení 255/Z19/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
snížení neinvestičního příspěvku o 450 tis. Kč příspěvkové organizaci Základní škola 
Luhačovice. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
rozpočtovou změnu č. 3 příspěvkové organizaci Základní škola Luhačovice ve znění přílohy č. 
5/I. 
Hlasování Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 
 
6. Sportovní centrum Radostova – snížení neinvestičního příspěvku a rozpočtová 

změna č. 1 
 
Ing. Personová 
U příspěvkové organizace Sportovní centrum Radostova Luhačovice je navrhováno snížení 
neinvestičního příspěvku o částku nevyčerpaného rozpočtu na energie ve výši 600 tis. Kč, 
současně je nutné navýšit příspěvek o nárůst odpisů ve výši 74 tis. Kč (které se následně 
stanou příjmem rozpočtu města). 
  
Usnesení 290/R25/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
snížení neinvestičního příspěvku o 526 tis. Kč příspěvkové organizaci Sportovní centrum 
Radostova Luhačovice a doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtovou změnu č. 1 
příspěvkové organizaci Sportovní centrum Radostova Luhačovice ve znění přílohy č. 18/I. 
 
Příloha č. 6/I – Rozpočtová změna (není součástí textu) 
 
Usnesení 256/Z19/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
snížení neinvestičního příspěvku o 526 tis. Kč příspěvkové organizaci Sportovní centrum 
Radostova Luhačovice. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
rozpočtovou změnu č. 1 příspěvkové organizaci Sportovní centrum Radostova Luhačovice ve 
znění přílohy č. 6/I. 
Hlasování Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 
 
7. Kulturní a kongresové centrum Elektra – rozpočtová změna č. 11 
 
Ing. Personová 
Jan Zavřel, ředitel příspěvkové organizace Kulturní a kongresové centrum Elektra, žádá o 
schválení rozpočtové změny č. 11 ve znění přílohy č. 7/I. 
  
Usnesení 291/R25/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
rozpočtovou změnu č. 11 příspěvkové organizaci Kulturní a kongresové centrum Elektra ve 
znění přílohy č. 19/I. 
 
Mgr. Semelová, DiS 
Vzhledem k tomu, že už je to 11. změna, předpokládám, že se v nějaké výši asi něco 
schvalovalo i na radě. Víme nějaký přehled, co všechno se tam v rámci rozpočtu během těch 
11 změn upravilo?  
 



Ing. Personová 
Určitě víme ty změny, které jsme prováděli, několik jsme jich schvalovali na zastupitelstvech i 
na radě, plus ředitel má možnost měnit rozpočet do 50.000 Kč. Všechny tyto změny potom 
máme v rámci výroční zprávy.  
 
Mgr. Semelová, DiS 
Můžu se tedy zeptat, čeho se to zhruba týká?  
 
J. Zavřel 
Změny jsou dány především tím, že těch akcí je hodně, my nejsme úplně schopni ovlivnit to, 
kolik přijde lidí, kolik nepřijde lidí, a podle toho vlastně měníme i ten rozpočet, protože 
s rozpočtem pracujeme operativně. Nechceme to držet ve vláčku a pak udělat jednu změnu, i 
z hlediska hospodaření, abychom to i pro nás měli čistější, přehlednější, tak zkrátka děláme ty 
změny operativně podle těch akcí. Jedná se především o akce, protože u kongresové turistiky 
je to téměř jasně dané, protože víme, kolik tam ten výnos bude, jenom nejsme schopni 
odhadnout třeba tržby na baru, ale jinak se jedná především o ty akce. Jedna z položek, ač se 
to nezdá, je třeba kino, protože kino je poměrně hodně obsazované, když tam někdo přijdete, 
tak třeba vidíte, že je tam málo lidí, ale kino vesměs vydělává. A zase je to podle titulů, takže 
těžko předem odhadovat.   
 
Příchod Bc. Kubela 15:17 h. 
 
Příloha č. 7/I – Rozpočtová změna (není součástí textu) 
 
Usnesení 257/Z19/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
rozpočtovou změnu č. 11 příspěvkové organizaci Kulturní a kongresové centrum Elektra ve 
znění přílohy č. 7/I. 
Hlasování Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 
 
8. Technické služby Luhačovice – zvýšení neinvestičního příspěvku a rozpočtová 

změna č. 2 
 
Ing. Personová 
Ing. Josef Pučalík, ředitel příspěvkové organizace Technické služby Luhačovice, předložil 
aktualizovaný plán odpisů na tento rok, ze kterého vyplývá nutnost navýšení neinvestičního 
příspěvku o 22 tis. Kč (následně bude příjmem města) a současně žádá o schválení 
rozpočtové změny č. 2 ve znění přílohy č. 8/I. 
  
Usnesení 292/R25/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města 
schválit zvýšení neinvestičního příspěvku o 22.000 Kč příspěvkové organizaci Technické 
služby Luhačovice a schválit rozpočtovou změnu č. 2 příspěvkové organizaci Technické 
služby Luhačovice ve znění přílohy č. 20/I. 
 
Příloha č. 8/I – Rozpočtová změna (není součástí textu) 
 
Usnesení 258/Z19/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
zvýšení neinvestičního příspěvku o 22.000 Kč příspěvkové organizaci Technické služby 
Luhačovice. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 



rozpočtovou změnu č. 2 příspěvkové organizaci Technické služby Luhačovice ve znění přílohy 
č. 8/I. 
Hlasování Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 
 
9. Sportovní centrum Radostova – Dodatek ke zřizovací listině 
 
Ing. Personová 
Projednání schválení Dodatku č. 4 ke Zřizovací listině příspěvkové organizace Sportovní 
centrum Radostova Luhačovice, příspěvková organizace ze dne 20.06.2002 ve znění přílohy 
č. 9/I. 
  
Na základě provedené kontroly hospodaření příspěvkové organizace bylo doporučeno 
přepracovat zřizovací listinu tak, aby odpovídala skutečnému stavu a činnosti organizace a 
byla v souladu se zákonnými a daňovými požadavky. Sportovní centrum Radostova 
Luhačovice doposud využívalo plovárnu na základě nájemní smlouvy a halu smlouvy o 
výpůjčce, nově bude plovárna i celý areál Radostova svěřen příspěvkové organizaci 
k hospodaření. 
  
Usnesení 293/R25/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
Dodatek č. 4 ke Zřizovací listině příspěvkové organizace Sportovní centrum Radostova 
Luhačovice, příspěvková organizace ze dne 20.06.2002 ve znění přílohy č. 21/I. 
 
Usnesení 259/Z19/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
Dodatek č. 4 ke Zřizovací listině příspěvkové organizace Sportovní centrum Radostova 
Luhačovice, příspěvková organizace ze dne 20.06.2002 ve znění přílohy č. 9/I. 
Hlasování Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 
 
10. Kulturní a kongresové centrum Elektra – Dodatek ke zřizovací listině 
 
Ing. Personová 
Projednání schválení Dodatku č. 1 ke Zřizovací listině příspěvkové organizace Kulturní a 
kongresové centrum Elektra, p. o., ze dne 02.06.2022 ve znění přílohy č. 10/I. 
  
Na základě provedené kontroly hospodaření příspěvkové organizace bylo doporučeno 
přepracovat zřizovací listinu tak, aby odpovídala skutečnému stavu a činnosti organizace a 
byla v souladu se zákonnými a daňovými požadavky. 
  
Usnesení 294/R25/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
Dodatek č. 1 ke Zřizovací listině příspěvkové organizace Kulturní a kongresové centrum 
Elektra, p. o., ze dne 02.06.2022 ve znění přílohy č. 22/I. 
 
Příloha č. 10/I – Dodatek (není součástí textu) 
Usnesení 260/Z19/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
Dodatek č.1 ke Zřizovací listině příspěvkové organizace Kulturní a kongresové centrum 
Elektra, p. o., ze dne 02.06.2022 ve znění přílohy č. 10/I. 
Hlasování Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 
 

11. Finanční výhled města Luhačovice na rok 2025 
 
Ing. Personová 
Finanční výhled města Luhačovice na rok 2025 viz příloha č. 11/I. 



 
Závěr: Zastupitelstvo města bere na vědomí Finanční výhled města Luhačovice na rok 2025. 
 
12. Návrh rozpočtu města Luhačovice na rok 2025 
 
Ing. Personová 
Předložený návrh rozpočtu obsahuje příjmy ve výši 298 mil. Kč, celkové výdaje ve výši 323 
mil. Kč, z nichž 142 mil. Kč tvoří výdaje kapitálové. Plánovaný deficit ve výši 25,2 mil. Kč a 
splátka úvěru ve výši 5 mil. Kč bude dokryta zůstatkem finančních prostředků roku 2024. 
  
Usnesení 295/R25/2024 - Rada města Luhačovice bere na vědomí rozpočet města 
Luhačovice na rok 2025 s příjmy ve výši 298 mil. Kč, výdaji ve výši 323 mil. Kč, z nichž 142 
mil. Kč tvoří výdaje kapitálové a doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočet města 
Luhačovice na rok 2025 s příjmy ve výši 298 mil. Kč, výdaji ve výši 323 mil. Kč, z nichž 142 
mil. Kč tvoří výdaje kapitálové.  
 
Příchod J. Michálek 15:32 h. 
 
S. Duháň 
Viděl jsem tam přestupkový odbor příjmy 9 milionů a výdaje 7 milionů.  
 
Ing. Ležák 
Příjmy jsou vlastně z přestupků, jak radary, tak i věci spojené s vymáháním a výdaje spojené 
s poštovným.  
 
Ing. Personová 
Tam budou určitě i mzdové výdaje – kompletní výdaje na ty pracovníky a jak říká pan starosta, 
ještě k tomu i celkový provoz.  
 
S. Duháň 
Jen mě překvapilo, že to je 7 milionů z 9 milionů.  
 
Ing. Ležák 
Teď aktuálně budeme dělat radary v Biskupicích, na Petrůvce a ozval se i Slavičín.U obcí je 
představa, že jsou tam nějaké markantní příjmy. Ty příjmy, které tam jsou, pokrývají agendu, 
něco i zbyde, ale že by na tom byly desítky milionů, to není, protože samozřejmě s výkonem 
agendy ta výtěžnost klesá. A zatímco předtím přestupků na jednom radaru mohlo být 80 za 
jeden den, tak na Polichně se dostáváme na 6 za den. To znamená, že tam funguje hlavně 
prvek bezpečnosti.  

Usnesení 261/Z19/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
rozpočet města Luhačovice na rok 2025 s příjmy ve výši 298 mil. Kč, výdaji ve výši 323 mil. 
Kč, z nichž 142 mil. Kč tvoří výdaje kapitálové.  
Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 



 
 

      Rozpočet města Luhačovice na rok  2025 dle orj.  (v Kč)     Schválený rozpočet 2024 Skutečnost 2024 * 
  (závazné ukazatele)           
ORJ   Příjmy Výdaje Příjmy Výdaje Příjmy Výdaje 

0001 Neinv.přij.dotace ze SR 18 658 600 300 000 18 952 400 0 15 793 670 201 344 
0006 Daňové příjmy 113 000 000 0 108 200 000 0 95 618 611 0 
1001 Správa městských lesů 650 000 629 000 400 000 400 000 1 045 829 642 115 
1011 Obec Biskupice  0 0 0 0 4 500 0 
1018 Obec Dolní Lhota 0 0 0 0 8 000 0 
1026 Obec Horní Lhota 0 0 0 0 10 000 0 
1056 Městys Pozlovice 0 0 0 0 31 000 0 
1061 Obec Sehradice 0 0 0 0 3 000 0 
2104 Technické služby Luhačovice 9 053 000 37 745 000 8 128 000 33 195 000 6 576 921 29 281 595 
2201 Výdaje na dopravní obslužnost 0 511 000 0 505 000 0 510 700 
2203 Dary, půjčky, ostatní 0 375 000 0 280 000 0 277 000 
2204 Členské příspěvky 0 329 000 0 329 000 0 80 571 
3101 Mateřská škola Luhačovice 18 000 3 116 000 11 000 2 972 000 0 2 843 870 
3103 Základní škola Luhačovice 57 000 5 132 000 49 000 5 602 000 45 903 4 668 000 
3104 Středisko volného času Luhačovice 17 000 718 000 17 000 718 000 8 274 598 000 
3301 Městská knihovna Luhačovice 212 000 3 359 000 212 000 3 423 000 236 224 1 884 904 
3303 Výbor pro občanské záležitosti 0 71 000 0 86 000 0 42 819 
3304 Kulturní a kongresové centrum Elektra  250 000 8 600 000 0 4 518 000 340 400 5 794 400 

3401 
Sportovní centrum Radostova 
Luhačovice 1 958 000 10 449 000 281 000 8 677 000 278 871 7 230 500 

3601 Příjmy z pronájmu pozemků 251 000 0 240 000 0 276 430 0 
3602 Program regenerace MPR a MPZ 0 0 0 0 0 0 
3604 Správa majetku 2 311 000 8 686 000 624 000 10 845 000 535 529 20 722 388 
3611 Dotace právnickým a fyz. osobám 0 3 000 000 0 2 500 000 0 2 456 087 
3628 Náměstí 28. října 0 0 0 350 000 0 500 938 
3635 Územní plán 0 2 000 000 0 0 155 000 167 560 
3636 Komunikace Stráň II 0 135 000 0 100 000 0 0 
3645 Most ul. Družstevní 0 320 000 0 400 000 0 233 138 
3649 Městská plovárna 0 0 0 215 000 0 337 106 
3658 Rekonstrukce ul. Dr. Veselého 0 1 594 000 0 1 594 000 0 0 
3678 Cyklostezka Polichno - Újezdec 5 000 000 7 000 000 20 000 000 24 000 000 0 20 911 576 
3693 Lávka pro pěší  z ul. Družstevní 12 800 000 15 100 000 0 15 000 000 0 934 429 
3697 Veřejné osvětlení 4 000 000 9 000 000 0 180 000 0 357 555 
3701 Úprava křižovatky ul. Družstevní 0 0 0 600 000 0 98 064 
3705 Kamerový systém Luhačovice 0 400 000 0 0 0 3 630 
3706 Rekonstrukce chodníků 0 5 000 000 0 3 000 000 0 0 
3707 Revitalizace sídliště ul. Masarykova 0 0 0 115 000 0 357 114 
3719 Chodník ul. Masarykova 300 000 450 000 0 0 0 1 288 286 
3726 Povodňové plány a varovný systém 0 0 0 16 000 0 15 625 
3728 Zateplení budovy MěDK 0 250 000 0 0 0 0 

3733 
Volnočasový sport - skatepark 
Luhačovice 0 0 0 0 0 6 368 

3741 Křižovatka Masarykova - Nádražní 0 600 000 0 490 000 0 480 491 

3743 
Rekonstrukce plochy parkoviště - 
centrum 8 300 000 11 000 000 0 370 000 0 459 195 

3744 Senior TAXI Luhačovice 0 100 000 0 80 000 0 61 241 
3745 Výstavba ul. Ludkovická 0 8 000 000 0 250 000 0 176 093 
3746 Parkoviště ul. Družstevní 0 0 0 0 2 391 121 0 



3752 Rekonstrukce SOKOLOVNY 0 0 0 0 0 31 596 
3758 Radary 0 0 0 1 000 000 0 81 500 
3762 Parkovací zóny  0 0 0 0 0 78 137 
3769 eGovernment 5 800 000 9 000 000 8 221 000 10 221 000 0 99 407 
3770 Podpora integrace uprchlíků 0 0 0 100 000 0 37 369 
3771 Modernizace družiny, učeben ZŠ 0 0 21 600 000 24 000 000 8 204 635 9 337 775 
3772 Rekonstrukce ul. Ludkovická 0 0 0 115 000 296 000 0 
3773 Rekonstrukce ul. Mlýnská 21 423 000 28 200 000 0 370 000 0 367 840 
3774 Komunikace Zahradní čtvrť 22 932 000 27 300 000 0 370 000 0 367 840 
3775 Projektová dokumentace rezerva 0 0 0 200 000 0 0 
3776 Vstup do IC KKC 0 0 0 100 000 0 0 
3777 Fotovoltaiky 4 711 000 7 000 000 0 100 000 0 0 
3778 MěK - bezbariérovost 0 0 0 40 000 0 0 
3779 Parkoviště u MŠ 0 0 0 25 000 0 2 560 017 
3782 Rekonstrukce ul. Nábřeží 0 0 0 370 000 0 0 
3783 Bytový dům Družstevní 0 0 0 100 000 0 169 400 
3784 Doprava Slunná,Výsluní,Újezda 0 0 0 73 000 0 0 
3785 Rekonstrukce Zahradní čtvrť II 6 100 000 7 400 000 0 370 000 0 544 500 
3787 Stezka pro pěší   Radostova 0 0 0 0 0 145 200 
3789 Tribuna - fotbalové hřiště 0 0 0 0 0 1 302 313 
3790 Mlýnská II Napojení na cyklo 0 800 000 0 0 0 0 
3792 ZŠ rekonstrukce kuchyně 0 200 000 0 0 0 0 
3793 Kybernetická bezpečnost 0 200 000         
3795 Agility hřiště 242 000 242 000         
5301 Městská policie 200 000 6 183 000 200 000 5 762 000 331 100 4 438 048 
5303 JPO Kladná Žilín 0 76 000 0 32 000 0 28 195 
5304 JPO Polichno 0 360 000 0 106 000 0 105 887 
5305 JPO Řetechov 0 121 000 0 73 000 0 13 333 
5306 JPO Luhačovice 198 000 788 000 0 733 000 198 000 430 960 
6101 Volby 250 000 250 000 0 0 0 0 
6102 Kladná Žilín 5 000 1 194 000 5 000 688 000 4 500 423 079 
6103 Polichno 0 1 169 000 0 1 023 000 0 552 872 
6104 Řetechov 0 1 177 000 0 697 000 0 668 985 
6105 Sociální odbor 3 680 000 5 618 000 3 710 000 5 450 000 3 693 835 4 065 640 
6106 Správní oddělení 1 095 000 5 873 000 675 000 5 841 000 1 044 110 3 937 134 
6107 Oddělení živnostenské 116 000 2 419 000 116 000 2 270 000 109 680 1 622 142 
6108 Stavební odbor 520 000 6 800 000 400 000 6 157 000 815 831 4 998 703 
6109 Místní správa 0 19 026 000 0 13 593 000 600 000 11 280 423 
6110 Odbor životního prostředí 1 700 000 6 656 000 1 700 000 6 315 000 1 644 943 5 253 242 
6111 Odbor dopravy 3 220 000 6 906 000 2 770 000 6 353 000 2 801 345 5 070 082 
6112 Odbor správy majetku 0 5 533 000 0 5 491 000 14 000 4 099 249 
6113 Odbor vnitřních věcí 0 10 106 000 101 000 9 488 000 0 7 884 202 
6115 Finanční odbor 40 023 400 6 351 000 27 923 000 6 619 000 32 735 032 4 549 667 
6119 Cestovní ruch 100 000 150 000 0 150 000 87 120 51 168 
6120 Přestupkový odbor 9 075 000 7 351 000 5 814 000 6 128 000 7 262 431 4 851 564 
9998 Daně 0 5 005 000 0 4 005 000 0 1 935 458 

Celkem   298 226 000 323 423 000 230 349 400 245 338 000 183 201 845 185 005 627 

 
 

Rozpočet města Luhačovice na rok  2025 dle sk. paragrafu    (v Kč) 
Sk-Paragraf Název skupiny paragrafu Sekce SR 

1 ZEMĚDĚLSTVÍ, LESNÍ HOSPODÁŘSTVÍ A RYBÁŘSTVÍ P 2 150 000 
1 ZEMĚDĚLSTVÍ, LESNÍ HOSPODÁŘSTVÍ A RYBÁŘSTVÍ V 2 229 000 
2 PRŮMYSLOVÁ A OSTATNÍ ODVĚTVÍ HOSPODÁŘSTVÍ P 18 810 000 
2 PRŮMYSLOVÁ A OSTATNÍ ODVĚTVÍ HOSPODÁŘSTVÍ V 112 406 000 
3 SLUŽBY PRO OBYVATELSTVO P 14 115 000 
3 SLUŽBY PRO OBYVATELSTVO V 115 002 000 
4 SOCIÁLNÍ VĚCI A POLITIKA ZAMĚSTNANOSTI V 345 000 
5 BEZPEČNOST STÁTU A PRÁVNÍ OCHRANA P 200 000 
5 BEZPEČNOST STÁTU A PRÁVNÍ OCHRANA V 7 978 000 
6 VŠEOBECNÁ VEŘEJNÁ SPRÁVA A SLUŽBY P 1 077 000 
6 VŠEOBECNÁ VEŘEJNÁ SPRÁVA A SLUŽBY V 85 463 000 

  Ostatní nespecifikované příjmy P 261 874 000 
Celkem Příjmy     298 226 000 
Celkem Výdaje     323 423 000 
Celkem Financování     25 197 000 
Celkem Saldo (P-V)     -25 197 000 

 



13. Návrh Střednědobého výhledu rozpočtu města Luhačovice na roky 2026-2028 
 
Ing. Personová 
Návrh Střednědobého výhledu města na roky 2026–2028 viz příloha č. 13/I. 
  
Usnesení 296/R25/2024 - Rada města Luhačovice bere na vědomí Střednědobý výhled 
rozpočtu města Luhačovice na roky 2026–2028 a doporučuje zastupitelstvu města schválit 
Střednědobý výhled rozpočtu města Luhačovice na roky 2026–2028. 
 
Usnesení 262/Z19/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
Střednědobý výhled rozpočtu města Luhačovice na roky 2026–2028. 
Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 
 

 
 
 
14. Smlouva o kontokorentním úvěru s Českou spořitelnou, a. s. na období let 2024-

2025 
 
Ing. Personová 
Dne 30.11.2024 skončila platnost kontokorentního úvěru u České spořitelny, a. s., máme 
zájem o obnovení smlouvy na pokrytí případného časového nesouladu mezi příjmy a výdaji i 
pro rok 2025. Podmínky úvěru: 
- limit 4 mil. Kč, 
- splatnost 30.11.2025, 
- bez ceny za sjednání úvěru, vedení a správu úvěru a závazkové odměny, 
- úroková sazba 1M PRIBOR + 1,00 %. 
  
Usnesení 297/R25/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
uzavření Smlouvy o kontokorentním úvěru ve výši 4.000.000 Kč na překlenutí časového 
nesouladu mezi tvorbou a potřebou finančních zdrojů provozního charakteru v části běžného 
rozpočtu města Luhačovice schváleného na rok 2024–2025 s Českou spořitelnou, a. s. ve 
znění přílohy č. 26/I a doporučuje zastupitelstvu města pověřit starostu města podpisem 
Smlouvy o kontokorentním úvěru ve výši 4.000.000 Kč pro překlenutí časového nesouladu 



mezi tvorbou a potřebou finančních zdrojů provozního charakteru v části běžného rozpočtu 
města Luhačovice schváleného na rok 2024–2025 s Českou spořitelnou, a. s. 
 
Příloha č. 13/I – Smlouva (není součástí textu) 
 
Usnesení 263/Z19/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
uzavření Smlouvy o kontokorentním úvěru ve výši 4.000.000 Kč na překlenutí časového 
nesouladu mezi tvorbou a potřebou finančních zdrojů provozního charakteru v části běžného 
rozpočtu města Luhačovice schváleného na rok 2024–2025 s Českou spořitelnou, a. s. ve 
znění přílohy č. 13/I. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
pověřuje 
starostu města podpisem Smlouvy o kontokorentním úvěru ve výši 4.000.000 Kč pro překlenutí 
časového nesouladu mezi tvorbou a potřebou finančních zdrojů provozního charakteru v části 
běžného rozpočtu města Luhačovice schváleného na rok 2024–2025 s Českou spořitelnou, a. 
s.  
Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 
 
15. Rozpočtové opatření č. 8/2024 
 
Ing. Personová 
Projednání návrhu rozpočtového opatření č. 8/2024. 
  
Usnesení 298/R25/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
rozpočtové opatření č. 8/2024. 
 
Ing. Plášek 
Ty akce 2024 na 2025 – proč se nedělaly? U některých to víme, ale abychom si to zopakovali 
všichni.  
 
Ing. Ležák 
Územní plán jsme soutěžili, dali jsme zadání s tím, že se nikdo nepřihlásil. Museli jsme to 
zadání změnit, vysoutěžili jsme znovu, takže tam je jenom posun v čase. Lávka pro pěší – 
čekali jsme na přeložku vysokého napětí, tím pádem odsud přesunujeme finance, protože 
zahájení bude až v příštím roce. Veřejné osvětlení – taktéž, protože jsme museli upravit 
výběrové řízení. To zadání bylo, že by nás mohl napadnout úřad pro hospodářskou soutěž, 
tak jsme to museli překontrolovat nezávislou organizací, abychom mohli připravit zadání, které 
nemůže nikdo rozporovat po vzoru jiných měst. Křižovatka Masarykova, nádraží – souvisí to 
jenom s tím, jakým způsobem a jakým tempem se postupuje projekt, který jsem zmínil a 
budeme ho realizovat až v roce 2026, takže je to v souvislosti a návaznosti s projektovými 
pracemi. Ulice Ludkovická – samotná realizace se posune na jaro v příštím roce, nebude letos 
a tam bude posun těch 7 milionů. Radary – taktéž firma, která nám měla dodat zařízení, nám 
to nebyla schopna dodat v tomto roce, protože vzali velkou zakázku pro Ministerstvo vnitra 
ČR. Nebyli schopni nám splnit termín, musíme to udělat až na jaře v příštím roce.  
 
Ing. Personová 
E-government – to je zrovna věc, o které jsem mluvila, kyberbezpečnost, musíme to rozdělit 
na dvě položky, toto víme určitě, že v letošním roce nezrealizujeme a nebudeme platit.  
 
Mgr. Liška 
Ten e-government je nově vysoutěžený a bude se realizovat od počátku tohoto nového roku 
až do května roku 2026. 
 



Ing. Personová 
Projektová dokumentace rezerva je právě ta rezervní položka, kterou je potřeba rozpustit, tu 
nemůžeme mít v rozpočtu ke konci roku.  
 
Ing. Ležák 
Fotovoltaika –bude upraveno zadání, aby bylo neprůstřelné s tím, že teď je fotovoltaika 
zkontrolovaná a vstoupilo se do samotného výběrového řízení. Cyklostezka Polichno-Újezdec 
– museli jsme počkat na přeložku nízkého napětí. Ta se bude realizovat na jaře. Polichno – 
stříkačka – to je podpora místních hasičů, kteří jsou úspěšní v dětských soutěžích, potřebovali 
novou motorovou stříkačku. Měli ji půjčenou z obce Pitín, což pro nás nebylo moc 
reprezentativní, takže jsme do toho vstoupili s tím, že jsme jim na to dali kladné stanovisko a 
bylo to součástí minulého zastupitelstva.  
 
Ing. Personová 
To jsme schválili, objednáno bylo, ale dodáno bude bohužel až po Novém roce, takže ten výdaj 
bude uskutečněný až v novém roce, takže je potřeba přesunout ty prostředky z letoška na 
příští rok.   
 
Usnesení 264/Z19/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
rozpočtové opatření č. 8/2024. 

 
Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 
 
16. Informace vedoucí finančního odboru 
 
Ing. Personová 
- přehled schválených rozpočtů příspěvkových organizací na rok 2025 
- daňové příjmy, příjmy z hazardních her a příjmy poplatku z pobytu 
 



 

 

 

 

 

 



 

 

Ing. Plášek 
Já se chci znovu vrátit k tomu poplatku z pobytu. Všichni víte, já jsem to vlastně zastupitelům 
psal. Začali jsme v roce 2019 na 3,5 milionech, kde jsme vlastně vyhověli Lázním a poskytli 
jim příspěvek na údržbu. Bavím se o příspěvku, přitom v současné době to není příspěvek, 
ale platíme to 100 %. A přešlo to až do letošního roku, kdy tady byl pan Bláha a řekl nám, už 
to došlo na 7 milionů. Jsem spokojený, pokryl jsem tím své náklady. Dnes vidíme, že příští rok 
budeme platit 12,5 milionu. Jestli s tím jsme takhle všichni zastupitelé spokojeni, nebo jestli 
budeme se snažit s tím něco udělat? Neříkám sebrat jim to, ale minule jsme se tady bavili o 
spoustě možných kroků, co by se dalo nebo nedalo dělat. Jestli se teda už nad tím někdo 
zamýšlel? Bavili jsme se o tom, že by se oslovily další organizace, že bychom oslovili 
Pozlovice. To byly takové dva body, co si já pamatuju. Pak tam jsou nějaké karty a podobně. 
Jestli se tím teda budeme zabývat, nebo si řekneme, tak „narveme“ do nich 12,5 milionu, ať to 
stojí, co to stojí? Samozřejmě oni si vždycky najdou tabulku, kde nám doloží 12,5 milionu. 
Nebo jestli s nimi byla taková řeč, že bychom s nimi třeba měli nějakou společnou investici, 
takže třeba bychom mohli „zastropovat“ tady toto a říct dobře, co bude nad to, provedeme 
společnou investici, ale připadá mi, že od té doby se asi nic takového neudálo, takže schválíme 
sice rozpočet, ale když ho schválíme, tak už vlastně schvalujeme, že dáváme Lázním 12,5 
milionu. 
 
Ing. Personová 
Tak tady je to přesně tak, jak říká pan tajemník, vychází to ze smlouvy. Ta smlouva je platná 
a my nemáme jinou možnost než v tuto chvíli s tímto výdajem počítat. Nevím, jaká je tam 
výpovědní lhůta, ale byla určitě dlouhá. 
 
Ing. Ležák 
Tam je to o tom, že jsme vázáni teď smluvními podmínkami. To znamená jediné řešení – 
pokud by měla být změna, je to vypovědět tuto smlouvu a jít k soudu. Tak, jak to vlastně bylo 
nepřímo řečeno na schůzce tady. 
 
Ing. Plášek 
Já si myslím, že nikdo nechce vypovídat smlouvu. Já se bavím o nějaké přípravě. My jsme rok 
2022 prošvihli. Další rok je 2026, kdy bychom mohli mít nějaké takové změny, a proto se ptám, 
jestli bychom se neměli do toho roku 2026 pobavit o těch možnostech úpravy, nebo zase v 
roce 2026 řekneme je to v pořádku, pojedeme dál. Na toto já narážím, nechci s nimi teď 
rozvázat smlouvu, ale začít o tom debatovat, chystat se na to, a v roce 2026 říct, samozřejmě 
ve spolupráci s nimi, tak chceme tu smlouvu změnit. Takže ne že nemá žádné výpovědi, má 
výpovědi, dokonce to, co říká starosta, kdybychom se rozhodli, můžeme vypovědět, ale 
nechceme zase tak natvrdo. 
 



Ing. Personová 
Ale určitě by to nebylo do příštího roku. 
 
Ing. Plášek 
Říkám, nechceme tak natvrdo, aby tam tyto podmínky byly. 
 
Ing. Ležák 
Ale myslím si, že řešení je tu teď i po té schůzce, která byla minule, to vidím zatím jediné. 
Pokud bychom do toho chtěli vstoupit, tak je to tím, že s ročním předstihem se vypovídá 
smlouva, v roku 2025 by muselo padnout nějaké rozhodnutí, jak se k této smlouvě postavit. 
Aby to bylo, jak Ty říkáš, navázáno na rok 2026. 
 
D. Mejzlík 
Martine, já se jenom chci zeptat, proč jsme tohle neřešili před nimi, když tady byli? Proč to 
řešíme teď ex post, když jsme se mohli jako zastupitelstvo vyjádřit před nimi, tak s tím nikdo 
problém neměl. Nikdo se extra nějak nevyjadřoval a nebylo naznačeno Lázním, že bychom s 
tím chtěli něco skutečně dělat, protože my jsme sice říkali, že se nám to nelíbí, ale rozešli jsme 
se s tím nebo minimálně představitelé Lázní si odnesli pocit, že vlastně jsme s tím úplně v 
pohodě, tak proč tuto debatu vedeme teď ex post po jednání, kde jsme toto měli řešit? 
 
Mgr. Nesázal 
Já jsem chtěl říct to, že na to máme celý rok 2025, abychom ty detaily si probrali, promysleli. 
Ta realita je taková, že Lázně nechtějí s námi prostě jednat o nějakých úpravách. Já si myslím, 
že z toho minulého pracovního zastupitelstva to bylo zřejmé. Pan XXXXX v podstatě 
nepřipouští nějaké úpravy, změny, to znamená jediná možnost je vypovědět tu smlouvu a 
promyslet si případně návrh nějakého dalšího postupu. A to máme na to ten rok 2025. 
 
MUDr. Rumpík 
Já k té kartě občana – já jsem měl ještě jednání s panem ředitelem Lázní Ing. Dědkem. On by 
byl taky nerad, aby to zapadlo úplně. Prostě někde na smetišti dějin. Opravdu bych toho využil. 
Při té plánované rekonstrukci Aloisky, kde chystají vstup na karty pouze pro hosty z Lázní 
Luhačovice, a. s. Vzal bych to opravdu jako první vlaštovku, jako jeden z prvních kroků, jak 
třeba do toho zapojit i Pozlovice s tím lázeňským poplatkem. Prostě takových věcí může 
přibývat. Že se objeví věci, které budou na vstup. Líbí se mně, že vůbec nemají problém s tím, 
že propojíme kartu občana luhačovického tady s těmi výhodami, kterých třeba postupně bude 
z jejich strany přibývat tak, aby každý občan, který má trvalé bydliště v Luhačovicích a má 
kartu občana, mohl využívat tady ty vlaštovky, které se objeví a abychom se mohli jít napít 
teplé Aloisky. To je jenom příklad. Že by to byl první krok, ale beru to jako první krok k tomu, 
že se třeba i ty lázeňské domy v Pozlovicích budou chtít zapojit do toho mít možnost pustit 
hosty do nějakých prostor, které budou uzavřeny pro ty, co nemají kartu občana, nebo pro ty, 
co nemají kartu, nemají zaplacený lázeňský poplatek a prostě může to přibývat. No já vím, že 
to je složité, ale ten model rakouský se nám líbí. Určitě všichni víme, že v Rakousku tady toto 
funguje s nějakou kartou, kterou si koupíte na dva nebo na tři dny a máte v tom nějaké výhody, 
a byl by to i přínos do rozpočtu Luhačovic, když by sem někdo přijel a věděl, že si koupí nějakou 
luhačovickou kartu, nějaký pas, a bude v tom mít prostě kombinované vstupy a slevy na různé 
akce, na plovárnu. Vím, že je to spousta práce. Nevím, jestli to má význam pro nás – takový 
malý region, ale Lázně s tím problém nemají a viděl bych v tom cestu třeba i využít tady ty, co 
neplatí poplatek lázeňský - tady to, co se nám nelíbí – Airbnb. Lidi, kteří bydlí v lázních, neplatí 
lázeňský poplatek. Prostě viděl bych to spíš cestou navýšit lázeňský poplatek od těch, kteří ho 
záměrně neplatí, a chybí nám potom peníze do rozpočtu, takže to je jenom moje poznámka, 
měl jsem debatu s Ing. Dědkem a rádi by tady ten podnět rozvíjeli. Nepřipadá mně to jako 
špatné, líbilo by se mi to, že můžeme i našim občanům nabídnout nějakou výhodu. Třeba první 
by byla ta Aloiska. Možná k tomu přibydou další. Příklad třeba gratis vstup do toho nově 
otevřeného muzea Slunečních lázní a takové nějaké věci, které by mohli luhačovičtí občané 
využívat, když tady trvale bydlí, přijde nějaká návštěva, řeknu: „Hele, já tě pozvu tam a tam, 



jsem vážený občan města a můžu tě pozvat někde, kde mám možnost vstupu“. A viděl bych 
to jako možnost získat další poplatky od těch, kteří neplatí, třeba viz Pozlovice.  
 
Bc. Kubela 
Já si teda taky nemyslím, že jsme si řekli, že jsme spokojení, protože když jsme tady všichni 
byli, tak my jsme s těmi Lázněmi mluvili a bavili jsme se o nějaké spolupráci. Bavili jsme se o 
tom, že to byla první naše nějaká společná schůzka a pojďme něco vymyslet do budoucna. 
Takže za mě je návrh ten, že souhlasím stoprocentně s tím, co řekl David. Karta pro občana 
pro naše Luhačovjany stoprocentně a pojďme něco vymyslet. Jestliže se bude něco dělat s 
Aloiskou, my se můžeme jako město přizpůsobit nebo můžeme přispět nějakou částkou a o to 
bychom mohli těm Lázním třeba snížit ten lázeňský poplatek. Tak řekneme: „Dobře, na příští 
rok nebo ten příští rok 8 milionů, protože nás to také něco stojí“. Takže nemyslím si, že jsme 
tady jak slepé ovce kývali, že všechno je v pohodě. Já jsem si to vzal jako tak, že jsme si něco 
vyslechli od Lázní, něco jsme řekli my a teďka jsme si řekli, že by bylo dobré, kdybychom 
udělali ty schůzky častěji, a zkusíme něco udělat. Viz ten chodník, který se tady taky plánoval, 
takže já si myslím, že to nebyla, doufám, první schůzka ani poslední, ale určitě, to jsem 
přesvědčený, jsme nic neodsouhlasili. 
 
J. Michálek 
Já si myslím, že já jsem tady teda bohužel posledně nemohl být, a mrzelo mě to, nicméně měl 
jsem povinnosti jinde, ale tu atmosféru a tady ty věci kolem poplatků si myslím, že mám 
nasátou poměrně hodně. Představa toho, že se s námi někdo bude bavit o změně smlouvy, je 
absolutně lichá. Takže tam je to opravdu tak, jak to říkal Marek. Tam je jediná cesta, pokud 
budeme chtít cokoliv upravovat, tu smlouvu vypovědět a bavit se o nějaké nové, pokud ano, 
tak musí být nějaký návrh z naší strany a my se tady bavíme o tom, že bychom měli, ale žádný 
konkrétní návrh nikdy nepadl, žádné konkrétní omezení a tak dál. A pokud nebudeme my mít 
vydiskutované tady tohle, tak jsou další schůzky absolutně zbytečné. To je první věc. Druhá 
věc k té kartě občana. Já potom postrádám smysl v plnění té smlouvy v případě, že všichni 
ubytovatelé budou platit lázeňský poplatek, ale jenom ti, kteří jsou ubytovaní v Lázních 
Luhačovice, budou mít přístup někam. To mi postrádá smysl.  
 
A. Vitteková 
Já souhlasím s Michalem, že si myslím, že jsme tady nějakým způsobem vyjádřili to, že 
chceme, aby se nějakým způsobem samozřejmě tady toto odrazilo i pro naše občany – ten 
výběr lázeňských poplatků, že jsme úplně nesouhlasili s tím, co tady bylo řečeno. A taky si 
myslím, že by bylo důležité, aby se opravdu zapojili třeba i ty Pozlovice, jak tady padlo, že mají 
daleko vyšší ubytovací kapacitu a že výběr poplatku tam musí být velký, tak určitě s nimi 
vstoupit do jednání s tím, aby se oni nějakým způsobem tady také podíleli na údržbě toho 
areálu, ze kterého vlastně oni čerpají, protože ti lidi tam jezdí samozřejmě proto, že jsou blízko 
lázně a mají to kousíček a souhlasím s Markem, že máme na to celý rok 2025, abychom se 
nějakým způsobem shodli, kam chceme směřovat a jakým způsobem to nastavit a co bychom 
vlastně chtěli do budoucna. 
 
Ing. Plášek 
Já se vrátím k Danovi, který se mě na něco ptal. Zaprvé – důvodová zpráva k našemu 
pracovnímu jednání v podstatě nebyla žádná. Pouze tam bylo řečeno, že Lázně nám dojdou 
prezentovat to, co dělají a zač dělají. To je jedna odpověď. Druhou odpověď ti odpověděli tady 
ti dva kolegové, že jsme si tady sice povykládali, ale nikdo neřekl, že se nám to takhle líbí. 
Tím, že jsme kladli otázky, vlastně ty problémy jakési jsou. Takže to si myslím, že je i odpověď 
na další, proč jsem nereagoval. A třetí závažný takový důvod, proč jsem reagoval, když jsme 
končili tu debatu, tak pan starosta povstal a řekl, pokud byste někdo něco měli, pokračujte dál. 
Ptejte se. Takže na to jsem taky reagoval, a proto jsem se taky ptal formou toho e-mailu mezi 
zastupitele – jestli teda chceme něco dělat, nebo nechceme něco dělat. A to si musíme říct. A 
pokud nechceme, tak to nechme tak, pokud chceme, tak máme na to ten rok, abychom něco 
dělali, a já jsem neřekl co – jestli vypovědět smlouvu, nebo to nebo ono. Ale jestli se nad tím 



budeme nebo nebudeme zamýšlet, abychom nějaké prachy dostali od někoho jiného. 
Abychom ten příjem, který „vrazíme“ do Lázní 12 milionů, přestože ho nepotřebují, když řekl, 
že 7 milionů mu stačí, tak aby se to nějak zredukovalo.  
 
Mgr. Semelová, DiS 
Já bych jenom chtěla k tomu podotknout, že ty finance nebo ta smlouva vznikla původně kvůli 
té náhradě za užívání veřejného prostranství. To znamená jenom si zvážit, že v případě, že ji 
vypovíme, znovu se dostáváme do sporu, jakým způsobem to budeme řešit, hrozí nám soudní 
spor, hrozí nám nějaké vyjasňování těchto věcí. Ten soud samozřejmě může dopadnout ve 
prospěch obou stran, to je 50 na 50, ale to rozhodnutí zatím pořád ještě nikde není. Za mě, 
pokud ta částka bude stoupat, tak já ji vnímám tak, pojďme tlačit a hledat cesty, jak ty peníze 
dostat do toho veřejného prostranství pro nás v Luhačovicích. Mně je vcelku jedno, jestli to 
bude 7 milionů, 12 milionů nebo 30 milionů, pokud budeme moci participovat s těmi Lázněmi 
Luhačovice, na co se v těch Luhačovicích ty „prachy“ utratí. Protože pokud je uvidím já ve 
veřejném prostranství, tak i když se to nachází v podstatě na jejich pozemcích, tak je mi to v 
podstatě jedno, pokud to bude zlepšovat ten veřejný prostor pro občany našeho města. Tam 
jde spíš o to, aby oni si to neutráceli za věci, které my nevidíme a nevnímáme nebo je 
nepovažujeme za důležité pro občany, tak to vnímám aspoň já. A za mě ta smlouva je dobře 
postavená tím, že ta částka roste, tak samozřejmě když jsme dávali 3 miliony, je to jiné. Že 
když nám platili za ty technické služby, ty náklady taky rostou, to znamená je to i o tom, aby to 
co fakturují technické služby a realizují, aby se to promítlo do těch nákladů, které fakturujeme 
těm Lázním Luhačovice, na druhou stranu pokud my najdeme shodu na tom, do čeho to v těch 
luhačovických veřejných prostranstvích chceme investovat, tak si myslím, že to ocení všichni, 
i ti podnikatelé, kteří to přímo neužívají, protože ti občani to využívají všichni, i ti ostatní 
návštěvníci ostatních hotelů. 
 
Mgr. Lebloch 
Tyto debaty začaly intenzivně v roce 2014. Já vlastně nebudu opakovat, co řekla paní 
Semelová, jenom souhlasím s tím, že pokud by byla změna smlouvy, skončíme u soudu, který 
už tady jedenkrát byl velmi blízko. Pokud by to šlo do veřejných prostranství i třeba v 
lázeňském areálu, je to naprosto v pořádku a v tento moment mě další věci nenapadají.  
 
R. Kolařík 
Já jsem si z té pracovní schůzky odnesl jakýsi příslib ze strany Lázní, a. s., že v roce 2025 a 
2026 budou investovat do zpevněných ploch kolem Aloisky a Ottovky. Toto já jsem si odnesl, 
že je to příslibem a předpokládám, že to nebylo jenom takové šumění větru. Tolik za mě a 
samozřejmě bychom se jinak měli zabývat tím, co s tou smlouvou dál. 
 
MUDr. Rumpík 
Taky mě to napadlo, že tam jsou dvě možnosti. Když nad tím uvažuju, jedna varianta je 
„zastropovat“ tu částku, kdyby pořád takhle rostla, takže jedna cesta je dát strop, říct, že třeba 
10 milionů je maximum a vyjednat s nimi nějaký kompromis toho stropu, a druhá varianta 
otevřít to, že budeme s nimi jednat o tom, kam ty peníze budou investovat, takže to jsou dvě 
možnosti. 
 
Závěr: zastupitelstvo města bere na vědomí přehled schválených rozpočtů příspěvkových 
organizací na rok 2025, informace o vývoji daňových příjmů, příjmů z hazardních her 
a příjmů poplatku z pobytu za leden-listopad 2024. 
 
17. Různé (od 16:00 hod.) 
 
Ing. Ležák 
 
 
 



18. Převod majetku Sportovnímu centru Radostova 
 
Ing. Blahová 
Jedná se o převod movitého majetku města Luhačovice k hospodaření Sportovnímu centru 
Radostova, příspěvkové organizaci dle přiložené přílohy č. 18/I. 
  
Usnesení 306/R25/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
předání majetku města Luhačovice k hospodaření Sportovnímu centru Radostova, 
příspěvkové organizaci ke dni 01.01.2025 dle předloženého návrhu ve znění přílohy č. 38/I. 
 
Příloha č. 18/I – Převod majetku (není součástí textu) 
 
Usnesení 265/Z19/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
předání majetku města Luhačovice k hospodaření Sportovnímu centru Radostova, 
příspěvkové organizaci ke dni 01.01.2025 dle přiložené přílohy č. 18/I. 
Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 

 
 
19. Převod majetku Technických služeb na město Luhačovice 
 
Ing. Blahová 
 
Jedná se o převod movitého majetku Technických služeb Luhačovice, příspěvkové organizace 
dle předloženého návrhu městu Luhačovice ke dni 01.01.2025 dle přiložené přílohy č. 19/I. 
  
Usnesení 305/R25/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
předání majetku Technických služeb Luhačovice, příspěvkové organizace dle předloženého 
návrhu městu Luhačovice ke dni 01.01.2025 ve znění přílohy č. 37/I. 
 
Příloha č. 19/I – Převod majetku (není součástí textu) 
 
Usnesení 266/Z19/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
předání majetku Technických služeb Luhačovice, příspěvkové organizace dle předloženého 
návrhu městu Luhačovice ke dni 01.01.2025 dle přílohy č. 19/I. 
Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 



 
 
20. Likvidace majetku města 
 
Ing. Blahová 
Projednání návrhu na likvidaci majetku města dle předložených návrhů likvidační a škodní 
komise ze dne 26.11.2024, přílohou je návrh na vyřazení položek v hodnotě nad 5.000 Kč. 
Zápis likvidační komise a protokoly s veškerým vyřazovaným majetkem jsou k dispozici 
v kanceláři odboru správy majetku ve druhém poschodí, dveře č. 207 u p. Saňákové. 
  
Usnesení 307/R25/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
likvidaci majetku města dle předložených návrhů likvidační a škodní komise a doporučuje 
zastupitelstvu města uložit vedoucím organizací provést likvidaci vyřazeného majetku. 
 
Usnesení 267/Z19/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
likvidaci majetku města dle předložených návrhů likvidační a škodní komise. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
ukládá 
vedoucím organizací provést likvidaci vyřazeného majetku. 
Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 
 
21. Nabytí části pozemku parc. č. 2124 v k. ú. Újezdec u Luhačovic 
 
Ing. Blahová 
Město Luhačovice má záměr nabýt část pozemku parc. č. 2124, k. ú. Újezdec u Luhačovic z 
majetku města Uherský Brod, Masarykovo náměstí 100, 688 01 Uherský Brod. Jedná se o 
pozemek o výměře 81 m2 v k. ú. Újezdec u Luhačovic za cenu orné půdy. Dle informace z 
města Uherský Brod bude cena za pozemek dle znaleckého posudku ve výši 19.810 Kč a 
úhradu nákladů spojených s převodem. Věcné břemeno za umístění vpusti přes pozemky 
města Uherský Brod parc. č. 2124/1 a 2125 v k. ú. Újezdec u Luhačovic bude za jednorázovou 
úhradu ve výši 3.960 Kč + DPH. 
  
Usnesení 302/R25/2024 - Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit nabytí části 
pozemku z majetku města Uherský Brod, parc. č. 2124  k. ú. Újezdec u Luhačovic, o výměře 
81 m2, na kterém je umístěna stavba cyklostezky za cenu dle znaleckého posudku a úhradu 
nákladů spojených s převodem. 
 
Usnesení 268/Z19/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
nabytí části pozemku z majetku města Uherský Brod, parc. č. 2124 k. ú. Újezdec u Luhačovic, 
o výměře 81 m2, na kterém je umístěna stavba cyklostezky za cenu dle znaleckého posudku 
a úhradu nákladů spojených s převodem. 
Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 



 

 

 
 
22. Nabytí části pozemku parc. č. 589 v k. ú. Polichno 
 
Ing. Blahová 
Město Luhačovice má záměr nabýt pozemek p. č. 589, k. ú. Polichno z majetku paní XXXXX, 
pozemek o výměře 582 m2.  Dle uzavřené dohody s paní XXXXX ze dne 20.05.2021 byla 
sjednána cena Kč/m2 takto: parc. č. 589/2–579 m2 – cena 70 Kč, 589/4–3 m2 – cena 20 Kč za 
celkovou cenu: 40.590 Kč. 
  
Usnesení 301/R25/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města 
schválit nabytí části pozemku parc. č. 589 k. ú. Polichno, o výměře 582 m2, na kterém je 
umístěna stavba cyklostezky z majetku paní XXXXX takto: parc. č. 589/2–579 m2 – cena 70 
Kč, 589/4–3 m2 – cena 20 Kč za celkovou cenu 40.590 Kč a úhradu nákladů spojených 
s převodem. 
 



Usnesení 269/Z19/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
nabytí části pozemku parc. č. 589 k. ú. Polichno, o celkové výměře 582 m2, na kterém je 
umístěna stavba cyklostezky z majetku paní XXXXX takto: parc. č. 589/2–579 m2 – cena 70 
Kč, 589/4–3 m2 – cena 20 Kč, za celkovou cenu 40.590 Kč a úhradu nákladů spojených 
s převodem. 
Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 

 

 

 
 
23. Program regenerace městské památkové zóny Luhačovice 2025-2029 
 
Ing. Blahová 
Dokument Program regenerace městské památkové zóny Luhačovice 2025–2029 navazuje 
na předchozí zpracované programy regenerace. Jeho zpracování a schválení v zastupitelstvu 
města je podmínkou pro možnost čerpání dotací Ministerstva kultury ČR na regeneraci 
městské památkové zóny. 
  
Usnesení 308/R25/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
Program regenerace městské památkové zóny Luhačovice na období 2025–2029. 
 
 
 



Ing. Plášek 
Je to sice věc procesní, ale nevím, jestli jste to všichni nebo někdo studoval, nebo nestudoval. 
Momentálně děláme, nebo budeme dělat územní plán. Mě by zajímalo, jak se k tomu 
vyjadřovaly orgány na městě jako životní prostředí, stavební úřad nebo odbor územního 
plánování, protože v minulém Programu regenerace památkové zóny byla nějaká pracovní 
komise – byl starosta, tajemník, životní prostředí, územní plánování. A jestli toto nové už někdo 
z nich měl k dispozici, aby si prostudoval, jestli to potřebujeme pro ten nový územní plán, nebo 
to nepotřebujeme, jestli je to jenom pro ty dotace, které podle mě město ještě z tohoto 
nečerpalo. Toto všechno asi čerpají Lázně podle mého, takže jestli tento dokument, a když 
porovnáte starý dokument s novým, tak to je někde úplně jinde. Ve starém dokumentu je 
spoustu věcí, které se týkají taky toho územního plánu, co by se mělo, co by se nemělo. V tom 
novém dokumentu je de facto 3/4 listu fotky, a o tom, co by nás zajímalo pro to životní prostředí, 
pro ten územní plán a pro ty věci, které jsem už ze začátku říkal, tam není velice nic. Dost 
zásadním problémem také je, že už několik období po sobě jim to schvalujeme a mluvíme tam 
o změně hranic té městské památkové zóny, kde se doporučuje, a tak se to furt posunuje. 
Jedno období doporučuje změnu, pak se to překopíruje do dalšího doporučení. Budeme teda 
měnit tu hranici nebo nebudeme? Já neříkám, že chci, ale že bychom se o tom měli pobavit, 
protože všichni víme, teď mně prominou památkáři, že cokoliv se řeší s památkáři, je problém, 
to znamená, že čím víc to rozšíříme, tím víc problémů naděláme stavebníkům buď novým, 
nebo starým. Ale pokud to v tom programu je, že se to má dělat, tak jestli o tom víte, že to teda 
máme posunovat, nebo to nebudeme posunovat. Proto si myslím, že tento elaborát není úplně 
dostatečně dobře zpracovaný na to, abychom ho dál nějak brali v potaz, nebo prostě promiňte, 
pro mě je to teď cár papíru. 
 
Ing. Ležák 
Ten podnět určitě není nezajímavý úhel pohledu. Když to vezmu odzadu, jestli zúžit nebo 
nezúžit, sám na to nemám názor. Ano, víme o tom, že s památkáři to není jednoduché, na 
druhou stranu už jsem zaznamenal i případ, že je dobře, že teď památkáři jsou a že se podařilo 
určité území nebo určitou lokalitu udržet, aby právě developeři nezměnili charakter toho území. 
Jestli ten materiál je kvalitní nebo nekvalitní, si netroufám říct, já mám za to, že tu kvalitu svoji 
má a primární důvod je opravdu čerpání dotací, protože bez tohoto podkladu ty dotace 
nemohou být žádány. 
 
Ing. Blahová 
Jenom upřesním, že my v podstatě nemáme reálnou šanci čerpat z toho programu regenerace 
památkové zóny, protože nevlastníme památku v památkové zóně. Takže je to spíš, abychom 
umožnili vlastníkům památek v památkové zóně, aby mohli tuto dotaci čerpat. Bez toho by si 
na to oni vlastně vůbec nemohli „sáhnout“.  
 
Proběhla diskuze o obsahu Programu regenerace městské památkové zóny Luhačovice 2025-
2029.  
 

Usnesení 270/Z19/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
Program regenerace městské památkové zóny Luhačovice na období 2025–2029. 
Hlasování Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 
 
24. Obecně závazná vyhláška o městské policii 
 
Mgr. Liška 
Projednání návrhu Obecně závazné vyhlášky města Luhačovice o městské policii dle přílohy 
č. 24/I. Návrh je odsouhlasený ve Zlíně na odboru dozoru a kontroly MV a zajišťuje návaznost 
na stávající MP. Účinnost bude od 01.01.2025. 



Usnesení 275/R24/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit s 
účinností od 01.01.2025 Obecně závaznou vyhlášku o městské policii ve znění přílohy č. 20/I. 
 
Usnesení 271/Z19/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
vydává 
s účinností od 01.01.2025 Obecně závaznou vyhlášku o městské policii ve znění přílohy č. 
24/I. 
Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 
 
25. Informace ke zprávám z rady města 
 
Ing. Plášek 
Usnesení 274/R24/2024–o jaký dodatek se společností ENVIprojekt se jednalo? Co pro nás 
dělá, co je to za dodatek?  
 
Ing. Ležák 
Jedná se o monitoring Loska, jak tam máme skládku, tak tam průběžně děláme monitoring, 
jak tam funguje odvodnění a v jakém stavu to je.  
 
Ing. Plášek 
Co je dodatkem?  
 
Ing. Ležák 
Šlo o inflaci.  
 
26. Informace o činnosti výborů zastupitelstva města 
 
Ing. Plášek – stavební výbor 
Stavební výbor neměl od té doby žádné jednání, pouze takové pracovní na téma Harmonie, 
ale to jsme byli domluveni, že to bylo pracovní bez výstupu. 
 
Mgr. Semelová, DiS – finanční výbor 
My jsme na finančním výboru v podstatě probírali návrh rozpočtu. Prošli jsme zhruba i návrhy 
příspěvkových organizací a v podstatě jsme se domluvili, že ostatní náklady investiční se 
budou řešit na zastupitelstvu během příštího roku.  
 
Mgr. Lebloch – kontrolní výbor  
My jsme se sešli 27.11., tak jak ukládá zákon projednávali jsme usnesení zastupitelstva města 
a dále jsme se zabývali projednáváním dotací a darů přidělených spolkům a jednotlivcům na 
tento rok. V podstatě souhlasíme s tímto rozdělením, nemáme s tím problém, protože si 
uvědomujeme složitost rozdělování, nikdy možná nebude stoprocentní spravedlnost. Mělo to 
svůj historický vývoj a má, takže není s tím nějak problém. Navrhujeme, abychom přidali pár 
korun, žádné horentní sumy, třeba Spolku aktivních seniorů, dále dobrovolným hasičům za 
činnost, kdy pomáhají při různých akcích v Luhačovicích. A některý spolek by třeba mohl být 
tak, jak bývají dobří zaměstnanci odměňováni na konci kalendářního roku za svoji práci 
nějakou odměnou, pokud by ten spolek nebo někdo udělal nějakou práci navíc, která třeba 
nebyla předpokládána, že by mohl dostat tento spolek nějakou odměnu, pokud by udělali něco 
navíc samozřejmě. Takže toto v podstatě máme nastaveno dobře. V bodě 3 jsme kladně 
hodnotili některá doporučení, která kontrolní výbor v minulosti dával, a budou se realizovat. 
Jenom připomínám, jak jsme schválili rozpočet na příští rok, že tam máme i tu budovu městské 
policie. Kdyby tam už začaly postupně ty opravy těch prostor, protože tam je to hrozné. Kdyby 
se začalo, nemusíme naráz, ale postupně. Kdybyste se tam šli podívat, tak byste se možná 
taky zhrozili. 
 



27. Informace starosty a místostarosty 
 
Ing. Ležák informoval o zahájení aktivní komunikace směrem k Úřadu Vlády ČR, Senátu a 
Parlamentu ČR, kterým byl zaslán otevřený dopis o chystané změně převodu 
nepedagogických pracovníků z rozpočtu státu na rozpočty obcí. Dopis je podepsaný 177 
starosty Zlínského kraje, přidávají se další starostové. Jedná se o to, aby Vláda ČR zastavila 
tento proces, který je nekoordinovaný, nesystematický a není komunikovaný ani finančně 
stabilizovaný.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Ing. Ležák 
Proběhlo jednání ohledně obchvatu, setkali jsme se s dotčenými obcemi i zástupci kraje. 
Probíhají změny územních plánů obcí. Teď 12.12. by mělo být otevírání obálek společnosti, 
která bude dělat pro Zlínský kraj hydrologický průzkum, což je firma, která bude po 3 roky 
sledovat dočasně stabilizované území z biskupské strany, aby se na to mohlo navázat potom 
už s projektovou činností. V rámci listopadu proběhla spousta setkání, která byla velmi 
příjemná. Byla tam setkání jak se seniory, tak i se „SASankami“ neboli Spolkem aktivních 
seniorek. Přislíbili jsme jim, když budou tak aktivní, tak šikovné, že bychom se mohli bavit o 
nějakém navýšení podpory, a celkově bych vyzdvihl spolkovou činnost, která v Luhačovicích 
funguje, samozřejmě i s hasiči. Pomohli nám teď i s rozsvěcováním stromu, byli ochotni jít, 
pomohli regulovat dopravu, takže spolková činnost je jedním z pilířů našeho města a 
souhlasím s tím, že je dobře to podporovat dál.  
 
D. Mejzlík 
Když jsme byli u těch otevřených dopisů, tak ohledně odpadů tady máme taky jeden, který 
jsme ve spolupráci s Bojkovicemi a na té platformě 82 obcí, který jsme odeslali ministru 
XXXXX. Už nám přišla i odpověď já jenom velmi stručně zkusím vysvětlit, o co se tam jedná. 
Kromě toho, že jsme vyjádřili silný nesouhlas se zálohováním, což už jsme tady řešili, ale to je 
na delší debatu. Za mě - prezentuje se tady problém ze strany „a“, ale už se k tomu neřekne 
to „b“, tak vyvstanul z Národního plánu odpadového hospodářství problém číslo 2, a to je 
bioodpad, kdy se vlastně jedná o to, že když si třeba teď vezmeme jako příklad Kladnou Žilín, 
kdyby někdo u rodinného domu v Kladné Žilín měl vlastní kompostér, kam si odkládal 
bioodpad, tak Národní plán odpadového hospodářství říká, že my bychom mu měli postavit, 
tak abychom neplatili pokuty a plnili všechna kritéria, která máme, hnědou popelnici před dům, 
do které by nám měl ten bioodpad vysypat, pro ten bioodpad bychom měli přijet tím „čudivým“ 
autem, když to řeknu takhle, tím „čudivým“ autem ho odvézt, vysypat na nějakou větší hromadu 
a na té větší hromadě by chvilku ležel a pak bychom za to samozřejmě zaplatili a řešili, co s 
tou velkou hromadou, jak ji potom rozdělíme. Nedává to vůbec smysl. Vůbec to neodpovídá 
logice rozumu, ale tak to je, místo toho, aby si to ten člověk spotřeboval na zahrádce, tak 
budeme dělat takové „kejkle“, což samozřejmě nebudeme a proti tomu bojujeme a je dobře, 
že nejsme sami, kdo proti tomu bojuje, ale těch facek přichází ministru životního prostředí více 
a z vícero stran, tak doufejme, že neprojde ani zálohování a upraví se i nakládání s tím 
bioodpadem. Druhý bod, který tady mám, že platební automat na poplatky na městském úřadě 
dole, kdo možná šel kolem, tak jste viděli, že je již spuštěný. Ještě na něm budeme dělat malé 
úpravy, ale pro Luhačovjany jede v ostrém režimu a jede bezchybně. Pro lidi z okolních obcí, 
pokud by se tam měli prokázat občanským průkazem, tak do 10.01., kdy na něm budeme dělat 
úpravy, ještě nepojede, protože nám dodavatel musí udělat malou změnu v tom celém 
procesu. Takže automat je úspěšně spuštěn. Zítra tady bude, jak jsem zmiňoval platformu těch 
82 obcí, poslední kontrolní den celé té studie, kterou jsme na této platformě řešili, takže se 
sem sjede, pokud by byli všichni, tak všech 82 starostů a vyslechnou si výsledky té dané 
studie, které Vám pak budu prezentovat na následujícím zastupitelstvu. A pak už jenom do 
pléna dvě informace – příští rok pokračujeme v Senior Taxi za stávajících podmínek a 
vzhledem k tomu, že jsme dnes schválili ty převody parkovacích automatů a změny ve 
zřizovacích listinách, a ještě budou následovat technické služby, tak budeme schopni konečně 



tak, jak bylo, byť v plánu na tento rok, ale zjistili jsme tam problémy s různými režimy DPH na 
našich parkovištích, tak to bude sjednoceno, spustíme mobilní platby za parkování v příštím 
roce.  
 
Ing. Plášek 
Chtěl jsem se zeptat, jestli budou nějaké změny v hospodaření s odpadem textilu? Něco se 
chystá. 
 
D. Mejzlík 
Tam jsou zákonné změny, ale my jsme na ně připraveni a technické mají na stole, jestli se 
nepletu, novou smlouvu s tou společností, která nám ten textil odebírá. Takže na tohle jsme 
připraveni. 
 
Bc. Kubela 
Já bych se chtěl jenom zeptat k těm parkovacím automatům, jestli je jedno, kde se ten poplatek 
zaplatí, jestli to parkování potom platí na celé město, nebo když to řeknu jednoduše – zaplatím 
parkovací stání za Albertem a jestli mně to třeba platí i tady u plovárny, protože si myslím, že 
je to úplně jedno, poplatek je stejný a když to mám zaplacené, tak už můžu parkovat tu 
půlhodinu, kde chci. 
 
D. Mejzlík 
Není. Na každém parkovišti je trochu jiný ceník, takže nejsou stejné, to znamená tam, kde 
parkujete, tam musíte zaplatit. 
 
28. Interpelace 
 
Mgr. Lebloch 
Dobrá zpráva je ta, že tady na konci roku neřešíme poplatek za svoz odpadu, takže 
předpokládám, že příští rok bude stejný jako letos, což je asi dobrá zpráva pro občany v tento 
moment. Jak jsem mluvil o těch částkách pro ty spolky jednotlivce, my to chápeme jako 
kontrolní výbor, že pokud by byla trošku větší, je to investice do obyvatel tohoto města, kteří 
něco dělají – nejenom tedy do majetku, ale i do těch obyvatel. A pokud dělají ještě záslužnou 
činnost navíc pro město, tak tím lépe. 
 
MUDr. Rumpík 
Chtěl jsem se zeptat, jak to dopadlo, my jsme na finančním výboru řešili výše bankovních 
poplatků z platby kartami, jestli jste to nějak otevřeli s tou Českou spořitelnou, jestli tam je 
možné najít nějakou úsporu. Zjistili jsme, že to je trošku vyšší, než je obvyklé. 
 
Ing. Personová 
My jsme řešili vlastně komplexně poplatky z platebních terminálů, to jsou terminály jednak tady 
na městě, jsou to terminály, které využívá městská policie, jsou to terminály, které jsou v 
jednotlivých parkovacích automatech. Nemáme všude stejné poskytovatele, takže ta jednání 
určitě budou probíhat příští rok. Nějakou dobu to ale zabere. V tuto chvíli nemám žádný 
výsledek. 
 
A. Vitteková 
Já chci jenom moc poděkovat za zeleň u nás na Mlýnské, je to příjemné překvapení, protože 
tam bylo tak smutno bez těch stromů, tak jsem ráda, že tam ty keříčky jsou a už se moc těším, 
jak to bude krásné, až to vykvete na jaře a určitě to je příjemné překvapení pro všechny 
obyvatele z okolí. 
 
Ing. Ležák 
Já to jenom doplním – výsadba, která teď proběhla, ať už u vás, nebo na dalších lokalitách, 
byla zásluhou spolupráce. Když jsme tu měli konferenci Dny zahradnické tvorby, tak nám 



každoročně dají nějaké keře. My jsme žádali, aby nám dali i stromy, což se letos podařilo. 
Zasadili jsme krásné stromy, které by měly dorůst snad až do velikosti 30–40 m, plus 
samozřejmě keřoviny, protože u vás nešlo nasadit nic jiného než keře kvůli správě železnic. 
Jsem rád, že se to líbí.  
 
T. Smejkal 
Mám jen technickou otázku kvůli orientaci v rámci územního plánu, v jaké jsme fázi? Podle mě 
jsme přijímali žádosti, pak to mělo jít projektantovi, takže teď vybíráme toho správného 
projektanta? 
 
Ing. Ležák 
Jsme úplně na začátku, protože proběhlo výběrové řízení na zhotovitele, kterého máme, a teď 
proběhne celý ten proces. Počítejme, že do finalizace nového územního plánu zbývají tak 3 
roky, což je optimistický odhad.  
 
J. Michálek 
Když jsme byli u těch poplatků a u toho, kam nám to jde, tak my v zásadě už jsme téměř na 
horní hranici, protože vždycky, když to teď stoupalo, tak to bylo díky tomu, že jsme využili toho, 
že zákon umožňoval dát nějakou maximální výši a tak dál, kterou už máme, už platí všichni i 
„komplexáci“. Představa, že se tady bude nějak dramaticky navyšovat obsazenost, to už úplně 
taky není jak, takže my už se blížíme opravdu horní hranici a o moc vyšší ten výběr poplatků 
už nebude, takže my se bavíme opravdu o té hranici nějakých 25 milionů. Takže pokud 
budeme uvažovat o změně té smlouvy a budeme chtít něco „stropovat“, tak jenom abychom 
si uvědomili, že to neporoste dál. 
 
Mgr. Hetmer 
Já bych chtěl navázat na Romana Leblocha a na Tebe Mariane, jak jsi říkal, že spolková 
činnost je pilířem našeho města, tak bych se taky zasadil o to, aby pokud by to bylo jenom 
trošku možné, aby ty spolky, případně i jednotlivci, dostali v příštím roce o něco víc peněz, 
protože ty příspěvky podle mě stagnují nějakou dobu a tím, že se všechno zdražuje, tak si 
myslím, že spolky za ty příspěvky mohou pořídit mnohem méně než před těmi pár lety. Tak 
jsem pro, aby byly nějakým způsobem – o nějaká procenta navýšeny.  
 
Ing. Ležák 
Jenom připomenu, že jsme celkově v rámci grantů navýšili objem financí, který tam šel 
meziročně, a pokud na nás nespadne hrozba změny ve školství, tak se o tom můžeme bavit.  
 
Ing. Gergela 
Luhačovice krásně svítí vánočními ozdobami a já bych chtěl, aby svítily i místní části.  
 
Ing. Ležák 
Já se podívám, teď by určitě mohly být ceny, které budou zajímavé, tak co bychom mohli na 
příští rok pro místní části dát.  
 
Ing. Gergela 
Už jsem to kdysi říkal, máme vyhlášku pro psy, ale já bych potřeboval vyhlášku pro kočky.  
Ing. Gergela dále upozornil na díry v cestě kolem plotu u hřbitova.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Bc. Kubela 
Máme nějaký pokrok s „MANAGem“, nebo ne?  
 
Ing. Ležák 
Vůbec ne.  



Bc. Kubela vyjádřil souhlas s navýšením příspěvků pro SDH Luhačovice.  
 
Mgr. Semelová, DiS 
Pozvání na 15. adventní benefiční koncert v kostele.  
 
Mgr. Prouzová 
Já mám jednu poznámku k těm automatům, z řad veřejnosti je takový požadavek, jestli by bylo 
možné tolerovat to, když někdo zaplatí kartou na parkovišti, které se teď opravuje u Alberta, 
aby bylo možné použít ten stejný lístek i na malém parkovišti za lávkou. 
 
Ing. Ležák 
Já to doplním, chtěli bychom v příštím roce vyměnit všechny automaty, které už budou na 
kartu. A bude to i v rozpočtu, o kterém se budeme bavit, to znamená, že všude už potom 
budou možnosti platby i bezkontaktně. A ano, zkusíme zařídit nějakou toleranci i po dobu 
rekonstrukce.  
 
Mgr. Prouzová podpořila Ing. Ležáka ve snaze zabránit změnám v systému školství.  
 
Mgr. Prouzová 
Jaká je situace ohledně rodiny XXXXX? Vím, že jste spolu mluvili.  
 
Ing. Ležák 
Měli jsme setkání s rodinou XXXXX, padlo tam, že by bylo fajn, kdyby obě strany spolu začaly 
komunikovat. Já jsem to chtěl písemně a chtěl jsem i písemně požadavky, jak bychom měli 
začít komunikovat. Dnes ještě po zastupitelstvu na to budu odpovídat, protože ty požadavky, 
které přišly, jsou přinejmenším těžce splnitelné.  
 
Ing. Ležák dále informoval o jednání s rodinou XXXXX.  
 
Proběhla diskuze.  
 
M. Slováková poděkovala technickým službám za opravení povrchu přechodu u Elektry a 
pozvala zúčastněné na charitativní koncert 12.01.2025. 
 
R. Kolařík se dotázal na termín ukončení prací na ulici Masarykova.  
 
Ing. Ležák 
Samotný chodník bude definitivně dokončený v okamžiku, když se dodělá „výjezdovka“, tak 
se dokončí ten poslední úsek. Teď ho nemá smysl opravovat, když tam jezdí těžká technika. 
Firma se ještě vrátí, ale to samozřejmě neznamená, že tam půl roku budou rozházené palety, 
nebo že to nebude uklizeno, určitě se s firmou spojíme, ať je to hotovo do Vánoc.  
 
Proběhla diskuze ohledně návrhů rodiny XXXXX.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



29. Závěr 
 
Na závěr starosta města Ing. Marian Ležák poděkoval všem přítomným za účast na dnešním 
jednání a 19. zasedání Zastupitelstva města Luhačovice ukončil v 17:32 h. 
 
 
 
 
 
Ing. Marian Ležák     Daniel Mejzlík 
starosta města     místostarosta města 
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